

From the International meeting on pink salmon in the Barents region, 6.-8.2.2018

Expert conclusion and future cooperation

Representatives from Russia, Finland and Norway concluded that pink salmon (*Oncorhynchus gorbuscha*) have established self-reproducing stocks of varying degree in numerous rivers in the Barents region.

Information presented at the meeting indicates that pink salmon represent a threat to endemic salmonid species.

Pink salmon might represent a threat to traditional and recreational fisheries, and marine aquaculture.

An arena of knowledge exchange on pink salmon should be established in the Barents region. Effort should be made, multilaterally, to collaborate on monitoring pink salmon.

Международная встреча по обсуждению горбуши в Баренцевом регионе, 6-8.02.2018

Экспертное заключение и дальнейшее сотрудничество

Представители России, Финляндии и Норвегии пришли к выводу, что горбуша (*Oncorhynchus gorbuscha*) сформировала самовоспроизводящиеся популяции различных размеров во многих реках Баренцева региона.

На встрече были представлены подтверждения того, что горбуша представляет угрозу эндемичным лососевым видам рыб.

Горбуша может представлять угрозу традиционным и рекреационным рыбным промыслам и морской аквакультуре.

Следует создать платформу для обмена знаниями по горбуше в Баренцевом регионе. Следует приложить объединенные усилия для сотрудничества по мониторингу горбуши.